
                                                                                                                                                                                                    
 

   

  
 
 

        Referat - Ordinær generalforsamling i Sports College Mors    
                          
               

Onsdag d. 5. oktober 2022 kl. 17.00 på Morsø Gymnasium 
 

 
 
Referat:  
 

1. Valg af dirigent.  
Peter Lillebæk vælges som dirigent ved årets generalforsamling. Generalforsamlingen er 
varslet rettidigt og dermed er forsamlingen beslutningsdygtig.  
 

2. Bestyrelsens årsberetning 
Ved formand Hans Holst:  
Årsberetning vedlægges referatet – bilag 1. 
Beretningen gennemføres fyldigt, kvalificeret og fremadsynet.  
Kommentar: Det er altafgørende det meget konstruktive samarbejde, der eksisterer med 
uddannelsesinstitutionerne.   
 

3. Aflæggelse af årsrapport til godkendelse 
Fremlægges ved revisor Knud Erik Christensen.  
Årsrapporten vedlægges som bilag 2.  
Der har de tidligere år manglet nogle poster i regnskabet, som ikke været medtaget. De 
er nu med i dette års regnskab.  
Der stilles spørgsmål fra forsamlingen specifikt til punktet ”tilskud fra Morsø Kommune”.  
 
 

4. Behandling af indkomne forslag, herunder vedtægtsændringer for foreningen. 
Ifølge ændringer skal eventuelle ændringer være bestyrelsen i hænde 2 uger før 
Generalforsamlingen, hvilket de var.  
Der ligges op til, at Foreningen Sports College Mors ændrer navn til Mors-Thy Håndbold 
Akademi. Derudover fremgår det af vedtægterne, at der bliver et øget fokus på elite frem 
for bredde. Derudover tilstræbes det, at også Thisted Kommune samt Mors-Thy Håndbold 
er repræsenteret i bestyrelsen.  
Der påpeges en mindre rettelse i § 11, som ændres.   

 



                                                                                                                                                                                                    
 

   

5. Fastsættelse af kontingenter og gebyrer. 
Forslag om at kontingent fastholdes på 1950 kr.  
Da vi endnu ikke kender de kommende boligomkostninger, foreslås det, at gebyret 
fastsættes, når vi kender prisen på de nye boliger. Generalforsamlingen godkender, at 
bestyrelsen efterfølgende fastsætter omkostningsdelen, når disse kendes specifikt.     
 

6. Valg af bestyrelse. 
På valg er: 
Henrik Markmøller Bro (modtager genvalg) 
Hans Holst (modtager genvalg) 
Birthe Jensen (ønsker ikke genvalg) 
Årsagen til, at Birthe udtræder, er fordi foreningen ikke længere repræsenterer bredde-
idrætten, som var dét, Birthe er repræsentant for.  
Udover de to på genvalg, er der yderligere 2 kandidater til bestyrelsen:  
Kenny Thomsen (repræsentant EUC Nordvest) 
Jesper Kjær Nannerup (repræsentant Morsø Gymnasium) 
Alle kandidater bliver valgt enstemmigt.  
 

7. Valg af revisor. 
Forslag om brug af BDO. 
Valget af BDO skyldes bl.a. at Revision Limfjorden er fraflyttet øen + det giver mening at 
anvende samme revisionsfirma som Mors-Thy Håndbold.  
 

8. Evt. 
Det oplyses, at der ifølge Sundhedsministeriet er risiko for nedlukninger/restriktioner 
(corona-relateret) igen her i efteråret. 
 


